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Адрес Vitrobudowa Sp. z o.o. 
ul. Wojska Polskiego 104 
97-300 Piotrkow Trybunalski

Телефон 0048 44 6470723

Факс 0048 44 6470731

Интернет www.vitrobudowa.com.pl

 

Работники 100

Сертификаты ISO 9001:2008

Год основания 1994

КОНТАКТНЫЕ ЛИЦА
Contact 1. Мистер Marcin Rogulski 

Vice President 
Phone: +48 44 6470723  
Fax: +48 44 6470731  

Contact 2. Мистер Robert Herzig 
COO 
Phone: +48 44 7441770  

ПРОДУКТЫ / МАШИНЫ
Construction and reconditioning of all kinds of glass and industrial furnaces
Reconditioning of ceramic and steel chimneys
Assembly of industrial machines and devices
Industrial installations: gas – air, water cooling, heating etc.
Execution of steelworks, furnace constructions, platforms, trestle bridges, chutes, shop-floors constructions
Supervised heating up and drain of glass furnace
General and industrial building
Engineering

ИСТОРИЯ И ПРОДУКТЫ
We offer building glass melting furnaces along with repair services for glass industry.

Complete range of services, such as turn-key projects as well as repair projects including engineering, refractory assembly, steelwork, hot and cold
repairs among many others are provided by us.

powered by www.glassglobal.com



Facilities for manufacturing steel construction and permanent workers such as engineers for refractory and steel construction, bricklayers or
steelworkers allow us to meet our customer needs.

Thanks to supervisors speaking foreign languages we have successfully completed many international projects and repairs.

Company Profile of Vitrobudowa Sp. z o.o.

A service of glassglobal.com, an affiliate of glassglobal group.

Адресный материал, который Вы распечатали, является авторским правом и принадлежит Компании или третьему лицу ее
Маркетинговой Службы, и все права сохранены. Любой Пользователь, который получает доступ к такому материалу, может делать
это только в целях личного пользования, и использование такого материала представляет исключительный риск для
Пользователя. Перераспределение или другая коммерческая эксплуатация такого адресного материала запрещены. Где такой
адресный материал обеспечен третьим лицом, каждый Пользователь согласен соблюдать и быть связанным с определенными
условиями использования, относящимися к такому материалу новостей. Glass Global не представляет и не подтверждает точность
или надежность любой информации, содержащейся на любых адресных или внешних веб-сайтах, упомянутых в этой распечатке.
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